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IE

Op verzoek vai EEE tuur ik je de nota van IZ over de beleidslijn tav donaties PBM. Er staan nog wat punten open voor CIBG

rondom eigendom/Mediq en ook WJZ kijkt er nog naar. |Z wil graag dat wij het parallel aan het MT voorleggen zodat het woensdag

eind van de dag bij hen de lijn in kan gaan. Is dat OK wat jouw betreft, qua procedure en inhoudelijk?[EEheeft hierop

meegelezen, naas[EE = CIBG en ikzelf.

Groet,

var:IEE
Verzonden: maandag 20 september 2021 12:36

i>;IEE EEE inv;IE
ZEB @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

@minvws,

EN

Hierbij een nieuwe versie van de nota van IZ over de beleidslijn tav donaties van PBM. Er staat nog een aantal punten uit bij CIBG

en WJZ. IZ wil graag dat we de nota parallel al aan het MT voorleggen, zodat deze woensdag einde dag de lijn bij hen in kan. Is dat

akkoord wat jou betreft qua procedure en ben je akkoord met de bijgevoegde inhoudelijke lijn?

Groet,

minvws.nl>

Verzonden: maandag 20 september 2021 10:15

@minvws.n>;[EXERIEEE@ minvws o>;IEEE
@ minvws.nl>; ) minvws.nl>; )

minvws.nl>; ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Bedank{§iERWI Mk stel voor dat ik tot uiterlijk a.s. woensdag 16u wacht op jullie afstemming met Mediq, externe fiscalist etc en evt

standaard overeenkomst. Anders blijft deze nota wel erg lang liggen en ondertussen wachten er donaties. Zonder tegenbericht zet

ik ‘m dan woensdag eind van de dag de lijn in.

Overigens vind ik het wel opmerkelijk om[Eie laten tekenen voor PBM donaties terwijl vaccindonaties op DG niveau worden

afgedaan. Maar da’s een kleinigheid. ©

Verzonden: maandag 20 september 2021 09:57

oriol IED SEEN eins. EER
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Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Ha collega’s,

Hierbij met nog wat input van mijn kant. Betreft vooral een recente constatering dat het fiscaal essentieel is dat bij (gedane en

toekomstige) donaties tot 1/11 Mediq het eigendom aan VWS overgedragen heeft c.q. overdraagt. Naast schenkingsovereenkomst

is dan een koop/verkoop overeenkomst nodig (dit deel ligt nu nog even bi nBEES moet nog met Mediqg inhoudelijk

worden afgestemd —is reeds afgestemd met BDO en FEZ).

Groet,

51.2e

Verzonden: vrijdag 17 september 2021 19:25

Aan: ) SEEN eminvws.ol>;EEENREREN© ninvws.o >;[IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Hol [ER collega’s,

Dank voor jullie input. Ik heb die van BZ en jullie zo veel mogelijk verwerkt— zie bijlage. Ik heb de nota beperkt tot PBM’s aangezien

we medische apparatuur niet/nauwelijks meer hebben. Dat was ook de insteek van het gesprek tussen GMT en IZ onlangs. Ik ben

het eens met jullie commentaar dat we deze nota moeten beperken tot internationale donaties, en dus nationaal gebruik er buiten

moeten laten. Weet wel datERERn het overleg aangaf dat zij het belangrijk vindt dat er ook serieus naar nationaal gebruik wordt

gekeken, oa met OCW (en dat aan de minister wordt voorgelegd). Daar zijn jullie vast al mee bezig. Gezien de enorme voorraden

moeten we voorkomen dat we de indruk wekken dat we daar een serieus deel van gaan doneren.

zijn we daarmee ook van jouw (ongetwijfeld terechte) punt over Mediq af? Zo niet, dan moeten we daarover even in

gesprek met WJZ want daar heb ik geen verstand van. ©

RWI \Wat de financiéle kant betreft: zolang de donatie is afgestemd met BZ (en dat gebeurt standaard als we de beschreven

werkwijze volgen) dan betaalt BZ de transportkosten. Als de opslagkosten afnemen levert dat dus voor ons een netto besparing op.

Denkje dat we deze nota (toch) af moeten stemmen met FEZ en/of MinFin? Zo ja — heb je een contactpersoon?

lk heb nog geen input van WJZ en zal hen daar nogmaals om vragen
— inclusief de suggestie va[ERE een standaard

schenkingsovereenkomst toe te voegen.

Het meest lastige aan dit verhaal vind ik nu dat we stellen dat donaties veel capaciteit vergen en dat we geen oplossing aandragen

voor het feit dat we die niet hebben. Anderzijds heb ik niet het idee dat er de laatste tijd nog veel verzoeken binnen komen. Het

punt van capaciteit is nu meegenomen als randvoorwaarde waaraan voldaan moet zijn voordat we beslissen om een donatie te

gaan doen. Lijkt mij een mooie oplossing.

Als jullie kunnen leven met deze opzet, zouden jullie die dan alvast aan jullie MT voor willen leggen? Ik doe hetzelfde hier, en als

WIZ er parallel naar kijkt kan de nota hopelijk binnen een paar dagen de lijn in. Dank alvast!

5.1.2e

van:IGENBEN0 ninvws.ni>
Verzonden: donderdag 9 september 2021 22:27

@minbuza.nl>;

@minvws.nl>

) JEBYeminvws.ni>;

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!
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Hierbij de input van GMT. Verschillende mensen hebben ernaar gekeken, waaronder CIBG/LCH. Het is aardig wat. Mocht je er

vragen over hebben, dan ben ik morgen telefonisch bereikbaar. Ik ben vrij maar zal mijn telefoon in de gaten houden en je mag me

gerust bellen (os EEN
lk ontvang graag de nieuwe versie van je voordat ie definitief wordt zodat ik deze nog kan voorleggen aan

512e 512

5120]

Succes met de nota en groet,

Van: minvws.nl>

Verzonden: maandag 6 september 2021 12:11

@minvws.nl>

Onderwerp: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Collega’s,

Zoals afgelopen woensdag afgesproken in overleg tussen VWSEv IEE IZ) en BZ, zie hierbij graag een eerste versie van

een beslisnota over het doneren van PBM’s. lk heb hier en daar specifieke input gevraagd middels comments, maar jullie
opmerkingen zijn uiteraard welkom op het hele document.IEEEweet da {EEE coral met dit type donaties

bezig is geweest, maar gezien haar vakantie mail ik jullie.

Het lijkt me een mooi streven om de nota deze week af te ronden en richting minister(s) te sturen. Aangezien ik op donderdag niet

werk zijn reacties uiterlijk woensdagochtend erg welkom. Mocht dat niet lukken, stuur het me dan ajb donderdag zodat ik het

vrijdag af kan maken.

aabdaak alvast!

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Internationale Zaken

Parnassusplein 5, Den Haa


